

## اذاعة عن يوم المعلم بالانجليزي

Proceeding from the importance of the teacher in society and his great favor in raising generations that love science and knowledge, and who are coming to him with all her endeavors to achieve the development and progress of the country, we have prepared a school radio program on Teacher's Day in English in appreciation of English language teachers, and to present a program that is contrary to what students are accustomed to every morning study.

### ترجمة اذاعة عن يوم المعلم بالانجليزي

انطلاقاً من أهمية المعلم في المجتمع وفضله الكبير في تنشئة أجيال محبة للعلم والمعرفة، ومقبلة عليه بكل مساعيها ساعية لتحقيق التطور والتقدم للبلاد، قمنا بإعداد برنامج إذاعة مدرسية عن يوم المعلم باللغة الإنجليزية تقديرًا لمعلمي اللغة الإنجليزية، ولتقديم برنامج مخالف لما اعتاد عليه الطلاب في كل صباح دراسي.

### مقدمة اذاعة عن يوم المعلم بالانجليزي

In the name of God, we start our school radio for this blessed morning, and with prayers upon the Messenger of God, we open our beautiful day. Welcome, fellow students, my distinguished school teachers. God has blessed us with the message of science and knowledge, which was his first divine message to His Noble Messenger Muhammad, who was the best teacher and advisor to this nation. Today, in turn, we must commend the efforts of our esteemed teachers who still carry this message on their shoulders with all honesty and sincerity to put it in our hands and present it to future generations.

### ترجمة مقدمة اذاعة عن يوم المعلم بالانجليزي

بسم الله نبدأ إذاعتنا المدرسية لهذا الصباح المبارك، وبالصلاة على رسول الله نفتتح يومنا الجميل، أهلاً بكم زملائي الطلاب، معلمي مدرستي الأفاضل، لقد منّ الله علينا برسالة العلم والمعرفة والتي كانت أولى رسائله الربانية لرسوله الكريم محمد، الذي كان خير معلم وناصح لهذه الأمة، ونحن اليوم بدورنا يجب أن ننثني على جهود معلمينا الكرام الذين ما زالوا يحملون تلك الرسالة على عاتقهم بكل أمانة وإخلاص ليضعوها بين أيدينا ونقدمها للأجيال القادمة.

### كلمة الصباح باللغة الانجليزية للاذاعة المدرسية

May God bless your morning, my distinguished professors, with all the best. I congratulate you on your international day. You are the best role model who carried the message of science and knowledge over the years and ages. My words are helpless in the face of your many virtues that the

letters of the languages of the whole world cannot describe and express all that effort and fatigue in order to put Our feet are on the right path, and the graduation of generations that put the crown of science on their heads, every year and you are all good.

**ترجمة كلمة الصباح عن يوم المعلم بالانجليزي**

أسعد الله صباحكم أساتذتي الأفاضل بكل خير، هنيئاً لكم في يومكم العالمي يا خير قدوة حملت رسالة العلم والمعرفة على مرّ الأعوام والعصور، إنّ كلماتي لتقف عاجزة أمام أفضالكم الكثيرة التي لا يمكن لأحرف لغات العالم أجمع أن تصفها وتعبّر عن كل ذلك الجهد والتعب في سبيل وضع أقدامنا على الطريق الصحيح، وتخريج أجيال تضع تاج العلم فوق رأسها، كل عام وأنتم الخير كلّهُ.

**هل تعلم عن يوم المعلم بالانجليزي**

Now with a paragraph, did you know, presented to us by the student " \_\_\_\_\_ ", so please:

- Did you know that the first Teacher's Day celebration was in 1994 AD?
- Did you know that World Teachers' Day is an official holiday in most countries, while it is a day of celebration within work in some of them?
- Did you know that the teacher is the one who teaches the rest of the other professions.

**ترجمة هل تعلم عن يوم المعلم بالانجليزي**

الآن مع فقرة هل تعلم يقدمها لنا الطالب " \_\_\_\_\_ " فليتفضل

- هل تعلم أن أول احتفال بيوم المعلم كان عام ١٩٩٤ ميلادي.
- هل تعلم أن يوم المعلم العالمي هو يوم إجازة رسمية في معظم الدول، بينما هو يوم احتفال ضمن العمل في البعض الآخر منها.
- هل تعلم أن المعلم هو من يعلم بقية المهن الأخرى.

**خاتمة اذاعة مدرسية عن يوم المعلم بالانجليزي**

Here we come to the conclusion of the paragraphs of our school radio, expressing our sincere thanks for the good listening and presentation from the dear students, every year and the distinguished teachers with all the best, and may the peace, mercy and blessings of God be upon you.

**ترجمة خاتمة اذاعة مدرسية عن يوم المعلم بالانجليزي**

إلى هنا نصل إلى ختام فقرات إذاعتنا المدرسية متوجهين بالشكر الجزيل على حسن الاستماع والتقديم من الطلاب الأعزاء، كل عام والمعلمين الأفاضل بكل خير، والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته.